
Protokoll från styrelsemöte nr 3

2024 – 04 – 17

i Orkesta hembygdsförening

Närvarande: Michel Vulic, Gunilla Forsberg, Eva Jansson, Lise Nelzén, Johan Hellberg, 
Christina Birger, Åsa Westberg

Förhindrad: Irene Öman, Michel Louis

1. Mötet öppnades och ordförande hälsade välkommen.

2. Föregående mötesprotokoll lagt till handlingarna utan kommentar.

Föreslogs att protokollen läses upp vid nästa möte och att uppföljningen blir mer effektiv.

3. Ekonomi. Inga större förändringar i föreningens ekonomi under senaste tiden, meddelar 
kassören, men en relativt hög bokningsgrad drar in en del pengar.

Utskick av blankett för årsavgift är på gång, uppmuntras även på soc. medier.

4. Uthyrning – månadsvärd.

Lokalen har nyttjats flitigt under feb/mars och trenden fortsätter, ca 25 bokningar under feb – 
juni utöver de fasta aktiviteterna.

Månadsvärd: 

April – Gunilla, maj – Eva, juni – Åsa, juni – Michel

5. Genomförda aktiviteter

Barnteater 17/3 lockade rekordstor(?) publik när drygt 50 pers. fick bekanta sig med häxan 
Pomperipossa och hennes äventyr.

Årsmötet senare på kvällen kunde inte mäta sig när det gäller antal besökare men 
genomfördes, med Carl-Axel Olsson som mötesordförande och en i stort sett oförändrad 
styrelse, dock utökad med Christina Birger.

6. Kommande aktiviteter

Städdag utomhus 8/5 kl. 17.00

Plantbyte 16/5 16.00-18.30

Inbjudan till båda aktiviteterna via affischer, hemsida och Facebook.

Midsommarfirande – planeras vid nästa möte.

7. Underhåll

Mörkläggningsgardiner – Michel undersöker marknaden.

Fönstren putsade, en av våra hyresgäster erbjöd sig mycket generöst att åta sig arbetet, vilket 
styrelsen tackar varmt för.



Lysrör i takarmatur bytt i köket.

8. Övrigt

Midsommar – inbjudan att vara med och hjälpa till vid midsommar läggs med på kommande 
affisch.

Presentation av styrelsen på hemsidan – vi ber Irene ta nya tag i ärendet.

Förslag att ha ett ställ/hylla med info o broschyrer av lokalt intresse.

Städfirma att rekommendera hyresgäst som så önskar. Christina kontaktar ett företag i Kårsta 
för offert på lite olika alternativ.

Idéer om en ”sockenträff” dyker upp, som ett trevligt sätt för all, nyinflyttade och gamla 
bybor, att få tillfälle träffas och samtidigt upptäcka hembygdsföreningen och bygdegården. 
Kanske redan till hösten?...

9. Nästa möte hålls 24/4 18.30

………………………………………… 
…………………………………………….

Åsa Westberg Michel Vulic

sekreterare justeras
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